
Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008-2009 Vragen gesteld door de leden der Kamer

2009Z14743 Bent u bereid een maximale afstand
Vragen van net lid Thieme (PvdD) "? testellen voor het vervoer van
aan de minister van Landbouw, slachtvee? Zo nee, waarom met?
Natuur en Voedselkwaliteit over de , A G D n| 12 augus tus 2009

toename van het aantal http://www.agd.nl/1082019/Nieuws/Artikel/
runderslachtingen. (Ingezonden Bijna-20-procent-meer-slachtingen-runderen.htm
14 augustus 2009)

1
Kent u het bericht «Bijna 20 procent
meer slachtingen runderen»?1

2
Heeft u een verklaring voor de
toename van het aantal geslachte
runderen?

3
Is het waar dat met name de import
van slachtrunderen is toegenomen?

4
Deelt u de mening dat het
onwenselijk is dat slachtrunderen
over grote afstand vervoerd worden?
Zo nee, waarom niet?

5
Deelt u de mening dat slachtdieren
idealiter in de regio geslacht zouden
moeten worden waar ze gehouden
zijn? Zo nee, waarom niet?

6
Kunt u uiteenzetten waarom met
namen vanuit Belgie slachtrunderen
worden aangeboden in Nederland?
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